
167/2017 w sprawie pobierania wynagrodzenia przez Prezesa Zarządu spółki Szpital  

w Dębnie Sp. z o.o. 

 

Zgłoszona przez Panią Wiolettę Drzewińską interpelacja w dniu 28 lutego 2017 roku.  

 

Treść zapytania: Proszę, by Starosta uzasadnił pobieranie tak wysokiego wynagrodzenia przez 
Prezesa Szpitala w Dębnie? 

 

Treść odpowiedzi: W załączeniu przekazuję odpowiedź Starosty Myśliborskiego Pani Danuty 

Patkowskiej.  


